
 

 

Zápis z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s.  

 

konané dne 14. 03. 2016 v 9 hodin. 
 

 

Zahájení 

Pan Lukeš přivítal všechny členy Rady a hosty v 9 hodin a pronesl úvodní řeč. 

Přítomní všichni členové Rady spolku: 

Městys Prosiměřice, zastoupený Jiřím Lukešem, IČ: 00293415 

Obec Suchohrdly u Miroslavi, zastoupená Ing. Barborou Arndt, IČ: 00637599 

Petr  Příkazský, zemědělec, IČ: 70834547 

TJ Dynamo Oleksovice, zastoupený Zdeňkem Koukalem, IČ: 45671231 

MVDr. Libor Jurka, veterinář, IČ: 13399161 

 

Hosté: Kučerová, Kyzyvátová 

 

 

Schválení programu k jednání 

1. Personální záležitosti – vyhlášení výběrové řízení 

2. Pořízení multifunkčního zařízení (tiskárny), tonery 

3. Osvobození od členských příspěvků 

4. Projekt „Aktivizace rozvojového potenciálu Jihomoravského kraje prostřednictvím 

místních akčních skupin v období 2014-2020“ 

5. Výroční zpráva 2015 

6. Smlouva o spolupráce s Rakouskem na rozvoji turistiky v území MAS Znojemské vinařství 

7. SCLLD (Strategie komunitně vedeného místního rozvoje) 

8. Animace škol, MAP 

 

Program byl schválen 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

1. Personální záležitosti – vyhlášení výběrového řízení 

Na jednání Rady bylo projednáno a schváleno vyhlášení výběrového řízení na pozice 

manažera odborného vedení projektu a odborného analytika v MAS Znojemské vinařství. 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada schvaluje vyhlášení výběrového řízení na  pozice manažera odborného vedení projektu 

a odborný analytik v MAS Znojemské vinařství. 



 

 

2. Pořízení multifunkčního zařízení (tiskárny), tonery 

Radě byl přednesen návrh na pořízení multifunkčního zařízení (Nashuatec MP C2011SP) 

a tonerů, které by bylo hrazeno částečně z dotace JMK PRV 2016. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada schvaluje pořízení multifunkčního zařízení a tonerů. 

 

 

3. Osvobození od členských příspěvků 

Osvobození od členského příspěvku za rok 2015 se týká organizací - Sdružení dobšických 

vinařů, Mužáci z Tasovic o.s., TJ Prosiměřice z.s., FK Práče. 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada schvaluje osvobození od členského příspěvku – Sdružení dobšických vinařů, Mužáci 

z Tasovic o.s., TJ Prosiměřice z.s., FK Práče. 

 

 

4. Projekt „Aktivizace rozvojového potenciálu Jihomoravského kraje prostřednictvím 

místních akčních skupin v období 2014-2020“ 

Radě byl přednesen projekt „Aktivizace rozvojového potenciálu Jihomoravského kraje 

prostřednictvím místních akčních skupin v období 2014-2020“. Projekt je financovaný 

z Jihomoravského kraje. Na projekt pro MAS je plánováno 80 000,- Kč a 10 000,- Kč musí 

dát MAS jako členský příspěvek KS MAS ČR. MAS musí vysadit nejméně 10 ovocných 

stromů. Projekt bude realizován v roce 2016. 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada schvaluje zapojení MAS Znojemské vinařství do projektu „Aktivizace rozvojového 

potenciálu Jihomoravského kraje prostřednictvím místních akčních skupin v období 2014-

2020“. 

 

 

5. Výroční zpráva 2015 

Rada spolku prošla a schválila výroční zprávu 2015. 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada schvaluje výroční zprávu 2015. 

 

 

6.  Smlouva o spolupráci s Rakouskem na rozvoji turistiky v území MAS Znojemské 

vinařství, z.s. 

Smlouva o spolupráci byla projednána a schválena. Spolupracovat budeme také s MAS 

Jemnicko a s Rakouskem MAS Weinviertel - Mannhartsberg (oblast Retzu a Hollabrunu). 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 



 

 

Rada schvaluje spolupráci s Rakouskem MAS Weinviertel - Mannhartsberg na rozvoji 

turistiky v území MAS Znojemské vinařství, z.s. 

 

 

 

7. SCLLD (Strategie komunitně vedeného místního rozvoje) 

Rada byla informována o situaci Strategie komunitně vedeného místního rozvoje. MAS čeká 

na formální hodnocení, které se očekává na začátku měsíce května. 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada bere na vědomí situaci o Strategii komunitně vedeného místního rozvoje. 

 

 

8. Animace škol, MAP 

Místní akční plán vzdělávání je nyní ve fázi, že po formální stránce je projekt schválený. 

Věcné hodnocení již má projekt také za sebou a čekáme na rozhodnutí výběrové komise 

(Řídícího orgánu MŠMT). MAS Znojemské vinařství bude díky tomuto projektu poskytovat 

v letech 2016-2018 animaci škol v území. 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

Rada bere na vědomí informace ohledně projektu MAP a animací škol. 

 

 

 

Ve Znojmě 14. 03. 2016 

 

Zapsala:  Bc. Michaela Augustová 

 

 

 

Ověřil/a: Jiří Lukeš 

 



 

 

 

USNESENÍ 

z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s., konané dne 14. 03. 2016 

ve Znojmě v kanceláři MAS 

 

 

Rada spolku 

 

Bere na vědomí 

Rada bere na vědomí situaci o Strategii komunitně vedeného místního rozvoje. 

Rada bere na vědomí informace ohledně projektu MAP a animací škol. 

 

 

 

I. schvaluje 

Rada schvaluje vyhlášení výběrového řízení na  pozici manažera odborného vedení projektu a 

odborného analytika v MAS Znojemské vinařství. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

II. schvaluje 

Rada schvaluje pořízení multifunkčního zařízení (Nashuatec MP C2011SP) a tonerů. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

III. schvaluje 

Rada schvaluje osvobození od členského příspěvku za rok 2015 – Sdružení dobšických 

vinařů, Mužáci z Tasovic o.s., TJ Prosiměřice z.s., FK Práče. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

IV. schvaluje 

Rada schvaluje zapojení MAS Znojemské vinařství do projektu „Aktivizace rozvojového 

potenciálu Jihomoravského kraje prostřednictvím místních akčních skupin v období 2014-

2020“. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

V. schvaluje 

Rada schvaluje výroční zprávu 2015. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

 



 

 

VI. schvaluje 

Rada schvaluje spolupráci s Rakouskem na rozvoji turistiky v území MAS Znojemské 

vinařství, z.s. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

Zapsala 14. 03. 2016: Bc. Michaela Augustová 

 

 

 

 

Ověřil/a: Jiří Lukeš 

 


